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英语辩论赛话题精选主题08：整容手术是否该禁止(mp3 )

Cosmetic surgery should be understood by society.

整容手术应当得到社会的理解。
I think if cosmetic surgery can make you feel more confident and better, why not take it. After all, all of us are pursuing a happy 1ife.

如果整形手术能够让你变得更加美丽和自信，为什么不尝试一下呢?毕竟，每个人都在追求幸福人生。
It's no doubt that a beautiful appearance is more appreciated(被赏识的) in our society. With a good appearance, one can do something more easily, such as hunting for a job. So cosmetic surgery can provide us with a comparative edge in social comparative with a comparative edge in social competition..

毋庸置疑，在这个社会里，拥有美丽的脸蛋会更加易被赏识。姣好的外貌能够让你更容易成功，找工作就是一例。所以，在这个竞争社会，整形手术能够为我们创造相对的优势。
Everyone has the right to pursue beauty. If one believes that having a cosmetic surgery can change his or her appearance, and bring more choices in future life, he or she should be allowed to have such kind of surgery.

人人都有追求美丽的权利。如果一个人坚信整形手术能改变自己的容貌，从而为自己的未来带来更多的机会，那么他(她)就应该被允许去做这样的手术。
Cosmetic surgery should be banned.

整容手术应当被禁止。
More and more peop1e be1ieve that cosmetic surgery can provide them with confidence. However, beauty fades ( 消失), the confidence you get from a cosmetic surgery will not last for a long time. What's more, if you pay too much attentiono your personal appearance, it will result in distraction in your work or study which is the basic resource for you to gain confidence. And people who have undergone cosmetic surgery have no idea about the potential risks of such kind of surgery. Therefore, cosmetic surgery should be banned.

越来越多的人相信借助整形手术便能重塑自信。然而，美丽终会消失，因整形而获得的自信并不会持续太久。如果过分崇尚外表，这会分散你在工作和学习上的注意力，而后两者才是获得信心最根本的源泉。而且，做过整形手术的人其实并不清楚这种手术蕴藏着很大的风险。因此，整形手术应当被禁止。
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